
Fra: Alf Kvalheim <offiseren074@gmail.com> 
Sendt: 19. mars 2017 14:27 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: 17/8658 
 
Takk for svar. 

Etter vår mening er denne målemetoden ubrukelig i et byggefelt. Hva er vitsen med soneskilt 30km når de fleste kan 

kjøre fortere. Blir du tatt i fartskontroll for å kjøre for fort, hjelper det lite å påberope gjennomsnitt. Som sakt helt 

ubrukelig. 

 

 

--  

Alf Kvalheim 

Mangerbua1 

5911 Alversund 


